
V.U.: NADINE VERBRUGGEN, MECHELBAAN 232, 3130 BEGIJNENDIJK

 begijnendijk@n-va.be I  www.n-va.be/begijnendijk I februari 2020 I nr. 1

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

BEGIJNENDIJK-BETEKOM

Ambitieuze plannen voor Begijnendijk
(p. 2 en 3)

Beste inwoners, 

2020 is inmiddels enkele weken 
oud en wij hopen dat u net als wij 
heeft genoten van de eindejaars- 
periode. Mochten wij u nog niet 
eerder bereikt hebben, dan wensen 
we u via deze weg een gezond en 
vreugdevol jaar toe.

In deze editie van ons huis-aan-
huisblad blikken we kort terug op 
het voorbije jaar, maar kijken we 
des te meer vooruit naar wat er in 
de komende maanden en jaren gaat 
gebeuren in onze gemeente. Eind 
2019 stelden we in de gemeente-
raad een stevige meerjarenplanning 
voor: een evenwichtig en ambitieus 
werkstuk waaraan de nodige  
voorbereiding voorafging. Het 
N-VA-afdelingsbestuur is erg trots 
op zijn aanzienlijke bijdrage.  
De speerpunten van de N-VA- 
verkiezingscampagne in 2018 
vormen mee de leidraad van 
de toekomstplannen voor onze 
gemeente.

Het is dan ook met volle overtuiging 
dat onze mandatarissen in 2020 
aan de slag gaan om die toekomst-
visie om te zetten in vooruitgang 
voor onze gemeente.

Niki Claes
Secretaris N-VA Begijnendijk

Hard aan het werk voor Begijnendijk
De N-VA maakt nu iets meer dan een jaar deel uit van uw gemeente- 
bestuur. En ook al is het eerste jaar van de bestuursperiode er traditioneel 
één van plannen maken: we zaten zeker niet stil. Enkele realisaties:

Benieuwd naar wat er de komende jaren op de planning staat? Kijk dan snel op pagina 2 en 3.

Professionalisering van onze dienstverlening
Om de gemeentelijke diensten maximaal toegankelijk te 
maken voor de inwoners, ging de gemeente in overleg met 
de vakbonden over van een 36 uren- naar een 38 urenweek. 
Daarnaast zal een nieuw digitaal platform het in de toekomst 
mogelijk maken om een afspraak in te plannen met het  
gemeentepersoneel.

Mobiliteit en verkeer
Met het verplichte in plaats van vrijblijvende eenrichtings-
verkeer in de De Bruynlaan, creëren we een veiligere en 
duidelijkere verkeerssituatie. Het eenrichtingsverkeer geldt 
bij het begin en einde van de schooldag en wordt aangegeven 
door een digitaal verkeersbord. Zwaar verkeer wordt voortaan 
geweerd uit de dorpskern van Betekom.

Moderne schoolinfrastructuur
We realiseerden een eerste noodzakelijke inhaalbeweging op 
het vlak van schoolinfrastructuur door klaslokalen te vergroten, 
modern in te richten en over te gaan tot de aankoop van nieuwe 
digiborden voor beide gemeentelijke basisscholen. Met de nieuwe 
schoolbus die dit jaar aangekocht werd, kunnen de scholen  
blijven voorzien in kwaliteitsvol vervoer, zowel van en naar 
school als naar bijvoorbeeld de bib of het zwembad. 

Mobiele ANPR-camera
Om tot een betere handhaving te komen in onze gemeente werd dit 
jaar een anonieme wagen in dienst genomen die uitgerust is met 
een ANPR-camera, die nummerplaten herkent. Daarnaast bekijken 
we de mogelijkheden om een cameranetwerk op te zetten, onder 
meer om sluikstorten en vandalisme tegen te gaan.
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Een sociaal en inclusief beleid dat 
mensen sterker maakt

Een sterke gemeente met 
burgerparticipatie

Een veilige en 
leefbare  

gemeente voor 
jong en oud

Fietsvriendelijke en 
slimme mobiliteit

Een groene en diervriendelijke gemeente

Ambitieuze plannen voor Begijnendijk

N-VA  
Begijnendijk 

in beeld

  Ook dit jaar kon Chiro 
Betekom weer rekenen 
op een delegatie van de 
N-VA om het tapteam te 
versterken tijdens hun fuif.

  Na een geslaagde nieuwjaarsreceptie in 
eigen gemeente zakte het N-VA-bestuur 
af naar de Nekkerhallen in Mechelen  
om de nieuwjaarsspeech van onze  
partijvoorzitter Bart De Wever bij te 
wonen.

Dierenwelzijn
Begijnendijk engageerde zich opnieuw om een 
diervriendelijke gemeente te zijn. Zo voerden we het 
geluidsarm vuurwerk in en schaften we schuilhokken 
voor zwerfkatten aan. De eerste stappen naar een 
betere samenwerking met lokale opvanginitiatieven 
en andere gemeenten zijn gezet.

DifTar
Voor de afvalophaling werkt het gemeentebestuur samen 
met DifTar. De keuze voor DifTar is gebaseerd op het 
gezonde principe dat de vervuiler betaalt. Er worden sociaal 
corrigerende maatregelen uitgewerkt, onder meer voor 
groenafval. Het geheel zal in 2022 operationeel zijn.

Schoolinfrastructuur
Om modern en kwaliteitsvol  
onderwijs te blijven garanderen, moet de  
bestaande schoolinfrastructuur op termijn  
opgewaardeerd worden. Voor de grootschalige  
structurele werken starten we een studie op die verplicht is om 
subsidies te kunnen aanvragen. De aanvraagprocedure en de 
wachtlijsten daarvoor zijn bijzonder lang, maar de visie van dit 
bestuur reikt verder dan één bestuursperiode. Tevens zetten we 
in op digitalisering op maat van de pedagogische noden.

Kinderopvang
Er komt een loket waar ouders terechtkunnen 
om geschikte opvang te vinden voor hun 
kinderen. In Betekom plannen we een nieuwe locatie voor Stekelbees 
in en rond de scholen. Samen met het lokaal overleg kinderopvang 
(LOK) organiseert de gemeente informatieve activiteiten voor ouders. 
In samenwerking met het OCMW realiseren we het Huis van het Kind. 
Dat wordt een laagdrempelig platform en aanspreekpunt voor ouders 
en kinderen voor alle informatie over opvoeden en opgroeien.

Verledding
Door de openbare verlichting te vervangen door ledverlichting 
besparen we energie en verhogen we tegelijkertijd de veiligheid 
op onze wegen. De eerste projecten werden al goedgekeurd. 
Om de kosten onder controle te houden, maken we handig 
gebruik van het toekomstfonds van Fluvius.

Jeugd
Nieuwe multifunctionele lokalen in Betekom zullen onderdak bieden aan 
de Chiro en de kinderopvang. De lokalen in Begijnendijk worden grondig 
gerenoveerd. Verder vernieuwen we het skatepark en zorgen we voor 
een degelijk onderhoud van onze speeltuinen. We blijven jeugd- en 
sportkampen organiseren en de jeugd- en kindergemeenteraad krijgen 
een belangrijke stem in de invulling van beleidsbeslissingen.

Fietspaden
De staat van onze fietspaden was een belangrijk thema bij de afgelopen 
verkiezingen. We kunnen nu aankondigen dat de fietspaden van de  
Baalsesteenweg en de Kleinesteenweg worden vernieuwd. Voor de  
Sleutelbaan en de Mechelbaan (tussen de Liersesteenweg en de Sleutelbaan) 
starten we een studie voor de subsidieaanvraag op.

Veilig naar school
Er komt een gemachtigd opzichter een half uur voor aanvang van de lessen. 
Verder werken we veilige fietstrajecten uit en motiveren we leerlingen via een 
beloningssysteem om met de fiets naar school te komen.

11 juliviering
Vanaf 2020 schenkt onze gemeente de feestdag van de 
Vlaamse Gemeenschap de aandacht die hij verdient met 
de organisatie van een nieuw evenement. Wij hopen u daar 
zeker te mogen ontmoeten!

Divers cultuuraanbod
We maken werk van een divers cultuuraanbod met aandacht voor amateur- 
kunsten en lokale actoren, maar ook voor professionele en (inter)nationaal  
erkende artiesten. Via de intergemeentelijke culturele samenwerking (IGCS)  
blijven we gezamenlijke culturele activiteiten organiseren die voor alle betrokken 
partners een meerwaarde zijn.
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